
De Rossi: Celem awans do 1/4 finału
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Daniele De Rossi udzielił przed meczem z Szachtarem Donieck wywiadu

dla oficjalnej strony UEFA, w której mówił o zbliżającej się rywalizacji.

- Szachtar jest niesamowitym zespołem, który jest zawsze w stanie odtworzyć nowe

cykle, sprzedając graczy i kupując innych mocnych, często i chętnie z Brazylii, gdzie

są świetne indywidualności. Wyeliminowali nas już raz wiele lat temu. Mimo że są

nowi gracze wiemy, że udajemy się zmierzyć z bardzo mocnym zespołem, który

przygotowuje się od miesięcy do tego spotkania, w związku z długą zimową

przerwą, którą mieli. Również ich celem jest przejście rundy, myślę, że będzie

wielka rywalizacja. Gdybyśmy określili cele po losowaniu grup, powiedzielibyśmy

"Spróbujemy zająć trzecie miejsce, to nasz cel. Być może drugie". Byłoby

absurdalnym, gdybyśmy mieli teraz ustawiać cele. Mamy do rozegrania jedną

rundę, celem jest awans do 1/4 finału. Potem, jeśli przejdziemy, zobaczymy co

przyniesie losowanie ćwierćfinałów i jaka będzie różnica między nami a zespołem, z

którym się zmierzymy. Myślę, że Szachtar jest bardzo mocnym zespołem i

lekceważonym z medialnego punktu widzenia. Wyeliminowali Napoli, bardzo mocny

zespól, który jest przed nami o 15-16 punktów. Szachtar jest naprawdę silnym

zespołem, ale myślę, że możemy z nimi rywalizować. W tej Lidze Mistrzów są 2-3

zespoły, z którymi wystartowalibyśmy prawdopodobnie przegrani, ale Szachtar nie

należy do nich.
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